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Z A P I S N I K 
sa 65. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Nikola 
Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda 
TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić i Dragan Abramović 
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački.  
 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
TOMISLAV MRLE 
- Obzirom na odredbe Odluke o socijalnoj skrbi kolegica Petranović imala je stotinjak 

stranaka, a vezano uz prehranu i produženi boravak. Slijedi izdavanje rješenja.  
- U tijeku je javni natječaj za stipendije i javne potrebe. 
- U imovinsko pravnim poslovima sve što je bilo planirano se i riješilo, jedino nije održan 

sastanak s gospodinom Madunom. 
- Pisarnica obavlja svoje redovne aktivnosti. 
- U ponedjeljak je glavna preokupacija bila priprema te slanje materijala za sjednicu Gradskog 

vijeća. Materijali su podijeljeni te poslani na e-mail adrese vijećnika i objavljeni na web 
stranici Grada.  

- Pristižu povratne informacije na upit koji je poslan vezano uz info punkt. Uglavnom 
institucije prihvaćaju način rada te će se pripremiti jesenja šema dežurstva. 

- Pročitat će i dati primjedbe na zapisnike s Kolegija. 
- Kontaktirat će vijećnika Topića u svezi njegovog prijedloga izmjene Odluke o socijalnoj 

skrbi.  
- Jučer je u Saboru prisustvovao radu radne skupine imenovane za izradu prijedloga Zakona o 

povratu odnosno naknadi zemljišnih zajednica. Problematika je vrlo kompleksna, ovlaštenici 
inzistiraju rješavanju problema, no pitanje je kako i na koji način ovu problematiku riješiti. 
Sljedeći sastanak sazvan je za 22. rujna. Vezano uz ovu tematiku poslan je poziv i izrađen 
prijedlog novog Statuta za Osnivačku skupštinu Udruge zemljišnih zajednica Gorskog kotara.  

 
GORDANA PISKAČ 
- Ovaj tjedan protekao je u aktivnostima vezanim uz izradu rebalansa, novca nedostaje jer se 

računalo na sredstva od prodaje stanova što nije realizirano, kao i na sredstva od Županije 
koja nisu dobivena.  



- U utorak su se provodile aktivnosti vezane uz Supilovu ulicu, detaljima oko izvedbe radova. 
U ponedjeljak će iz Agencije provesti kontrolu skrivenih radova. U slučaju lijepog vremena 
asfaltiranje ulice do raskršća s Trgom 138.brigade i Prolazom HŠ trebalo bi se dogoditi u 
utorak (prvi sloj asfalta).  

- Održan je sastanak na temu kanalizacije u Kuželju, sastanak s Energy pellets te Poliklinikom 
Agram.  

- Radi se na pripremi troškovnika za geodetske radove. 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Najvažniji događaj ovoga tjedna bilo je obilježavanje Hrvatskog olimpijskog dana. Održana 

je nogometna utakmica ekipa Gradske uprave i Goranskog sportskog centra. U 
poslijepodnevnim satima GSC se uključio u obilježavanje toga dana na događanjima u 
organizaciji društva Parejda 

- Priprema se Skupština društva. 
- Intenzivno se radi na uređenju web stranice te promidžbi Društva. 
- Na traženje Zajednice športova Primorsko-goranske županije snimljeni su i popisani svi 

sportski objekti koji se nalaze na području Grada Delnica kako bi se sagledala kvaliteta 
usluge, ponuda, kapaciteti, opremljenost i slično.  

 
DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo te se obavljaju redovne aktivnosti. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- U Vrtiću još uvijek traje vrijeme adaptacije za pojedinu djecu.  
- Obilježen je Olimpijski dan.  
- Danas je predana dokumentacija za javne potrebe. 
- Održan je radni dogovor s odgajateljima vezano za Plan rada vrtića. 
- Pratila je rad po skupinama. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Radi se na edukaciji volonterke, na kandidaturi za javne potrebe Grada.  
- Održan je sastanak s ključnim partnerima a vezano uz Dan jabuka koji će biti održan 4. 

listopada.  
- Obrađeni su podaci za TZ Kvarnera i HTZ, radi se na ažuriranju baze podataka.  
- Turistički ured popratio je Hrvatski olimpijski dan. 
- Radilo se na billboard kampanji koja ide po velikim jambo plakatima. 
- Od Hrvatske turističke zajednice došao je raspis natječaja za udruženo oglašavanje što će 

dalje biti proslijeđeno prema hoteljerima i ugostiteljima. 
- Dogovorena je edukacija za održavanje web stranice. 
- Montirana je antena  za hotspot. 
- Očekuje se ponuda za uvođenje novog sustava grijanja na pelete u Turističkom uredu. 
- Radilo se na poslovima isplate plaća i drugih davanja te urudžbiranja. 
- Za Zavod za statistiku obrađen je turistički promet za kolovoz: imali smo 8 % manje dolazaka 

ali 11 % više noćenja, kumulativno za 1-8 evidentirano je 1 % manje dolazaka i 8 % više 
noćenja.  

- Sutra se održava "Noć šišmiša" u Kaštelu u Brodu na Kupi.  
 
NIKOLA MUVRIN 
- Usprkos lošem vremenu radilo se na košnji i čišćenju grada, većina poslova prebačena je na 

uređenje interijera Radničkog doma. Gordana Piskač navodi da je u prostoru budućeg diska 
problem vezan uz kanalizaciju, naručena je crpna stanica no rok isporuke je 6 tjedana. 



- Vezano uz dimnjačarsku službu otići će u Grad Ogulin vidjeti njihov način organiziranja te 
službe. 

- U suradnji s JVP krenut će se s rušenjem jela u malom parku, kod vrtića, u Dolima te kod 
Elektromaterijala, a ukoliko bude potrebno i jedne lipe u Supilovoj ulici. S GEC-om je 
dogovoreno prebacivanje građe u pilanu kako bi se ista iskoristila za izgradnju nadstrešnica i 
slično.  

- Organizirat će se edukaciju djelatnika vezano uz novo grijanje u gradskoj upravi. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Obilježene su instalacija od strane HEP-a za oteretni vod oborinske odvodnje kroz Supilovu, 

Frankpansku, Ulicu kneza Domagoja i Petra Krešimira IV. 
- Sanacija radova u Frankopanskoj ulici nije realizirana zbog loših vremenskih prilika i 

organizacije prometa što se dogovara s djelatnicima MUP-a. 
- Radi se na popisu nerazvrstanih cesta, popisu javne rasvjete i azbesta. 
- Konstantno se provode dogovori i održavaju sastanci vezani za radove na Supilovoj ulici, 

ovaj tjedan započeli su radovi na fontani.  
- Izdaju se rješenja za komunalnu naknadu, komunalni doprinos, nezakonito izgrađene zgrade, 

posebne uvjete gradnje, izdaju se suglasnosti po zahtjevima stranaka. 
- Hotspot je montiran. 
- Radilo se na rebalansu proračuna te na programima gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture, programu održavanja te programu utroška šumskog doprinosa. 
- Održan je sastanak s Energy pellets i D.E.L.N.I. 
- Provodi se kontrola dnevnika radova "Risnjaka", izdana je suglasnost za prekop javne 

površine za HT, pripremljena je Odluka o imenovanju novog člana Upravnog vijeća Centra 
za brdsko planinsku poljoprivredu koja ide na sjednicu Gradskog vijeća, napravljen je ugovor 
za video nadzor, odgovoreno je na prigovore za najam stana, a  napravljen je i primopredajni 
zapisnik za stan. 

- Temeljem anonimne prijave pozvan je poljoprivredni inspektor a vezano uz održavanje 
poljoprivrednog zemljišta u Turkima . 

- Poslani su računi za komunalnu naknadu za poduzeća i obrtnike te opomene za poduzeća. 
- U Turnima i dijelu Lučica sanirana je cesta. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Najviše vremena posvećeno je rebalansu.  
- Radilo se na dokumentaciji za kredit koja je proslijeđena HABOR-u iz kojeg smo dobili 

informaciju da se obratimo sustavu za javnu nabavu s upitom da li je potrebno provesti 
postupak javne nabave za sredstva odnosno programe koji se financiraju direktno iz HABOR-
a. 

- Napravljena su 3 obračuna i to za Komisiju za javne potrebe, MO Delnice te Socijalno vijeće. 
- Priprema se dokumentacija za geodetske usluge, napravljen je obračun za volontere za mjesec 

kolovoz, napravljene su plaće za proračunske korisnike, a obavljaju se i redovne aktivnosti 
Odsjeka.  

- Kolega Majnarić provodi redovne aktivnosti vezane uz praćenje energetske učinkovitosti, 
program Škocijan-Risnjak, E-županija, Poslovnu zonu Kendar. 

 
 
Dovršeno u  8,45 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


